

| | |
|--|--|
| <p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: RUMM FINANCIAL BROKERAGE Date: 12-01-2026 01:16:39 PM Subject: Names of Certified and Authorized Employees</p> | <p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: رم للوساطة المالية التاريخ: 2026-01-12 01:16:39 PM الموضوع: اعلان اسماء المعتمدين و الموظفين المخولين</p> |
| <p>According to the provisions of Article (74) of the Instructions for Licensing and Accreditation of Financial Services and their Regulation for the year 2005 issued by the Securities Authority, kindly be informed the announcement that was published in Sada Al Shaab Newspaper (Economy) Page No. (7) dated 12/1/2026, which includes the names of those accredited by the company and authorized to receive buy and sell orders.</p> | <p>استنادا لاحكام المادة (74) من تعليمات الترخيص والاعتماد للخدمات المالية وتنظيمها لسنة 2005 الصادرة عن هيئة الاوراق المالية ، نرفق لكم نسخة عن الإعلان الذي تم نشره في جريدة صدى الشعب (اقتصاد) صفحة رقم (7) تاريخ 2026/1/12 المتضمن أسماء المعتمدين لدى الشركة والمفوضين باستلام أوامر البيع و الشراء .</p> |
| <p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: orayb al- najjar</p> | <p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: orayb al- najjar</p> |